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Adviezen en conclusies commissie Ruimte en Infrastructuur  
4 december 2024 

 
Aanwezig: Larens Behoud – Hans van Goozen en Nicole van Oort 
  VVD – Niels Westendorp en Ellis de Brouwers  

D66 – Ellen van Dorst en Yvonne Berghorst 
Liberaal Laren – Boudewijn Oomkens 
Groen Laren – Bart Vos en Ben Wichers Schreur 
CDA – Erwin van den Berg en Corrie Krapels 
Democratisch Laren – Ronald Spaan 

Afwezig: Liberaal Laren  – Jacqueline Timmerman 
 

Voorzitter: Erik Koldenhof (VVD) 
 

B&W:   Niels Rood (wethouder) 
 

Overig: -- 
     
Commissiegriffier: Antoinette Kroon 

1. Opening en vaststelling agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend. Mevrouw Timmerman is verhinderd.  
De agenda is vastgesteld. 

2. Vaststelling lijst adviezen en conclusies vergadering commissie R&I d.d.  
13 november 2024 
Naar aanleiding van vraagt mevrouw Berghorst naar de mededeling van wethouder Rood over 
vliegverkeer bij agendapunt 5 “Terug- en vooruitblik Regio-zaken”. Wethouder Rood heeft in de 
raadsvergadering van 27 november jl. over dit onderwerp extra informatie gegeven. 

 De lijst van adviezen en conclusies is ongewijzigd vastgesteld.  
3. Mededelingen 

Wethouder Rood over: 
1) prioriteitsstellingen afdeling RO; eindresultaat inventarisatie woningbouwlocaties.  
Mededeling voorzitter: 
In het aankomende presidium gaan we bespreken of er procesafspraken gemaakt kunnen worden over 
hoe de raad in de voortgang met betrekking tot de woningbouwlocaties meegenomen kan worden.  

4. Terug- en vooruitblik Regio-zaken 
Wethouder Rood heeft de vooraf ingediende vragen van D66 beantwoord en de commissie inhoudelijk 
geïnformeerd. De beantwoording van de vragen is terug te vinden bij het agendapunt.  
Toezegging wethouder Rood: 
1) Regionale Masterplan doorfietsroutes; er wordt uitgezocht of deze vrijgegeven kan worden.  
    Mocht dit het geval zijn dan wordt het Masterplan met de raad gedeeld. 

5. Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen 
Wethouder Rood over: 
1) GEM Crailo; strook grond aan de kant van het GNR, grootste deel is van GEM Crailo en een  
    aanzienlijk deel van de Provincie. De grond is enigszins vervuild. De Provincie kon volstaan met   
    ter plekke omwoelen van de grond. GEM Crailo is confronteert met de eis voor het afvoeren van de        
    vervuilde grond. Dit betreft een aanzienlijk bedrag, waaronder door stiktofbelasting. GEM Crailo  

  heeft zich, door middel van een bezwaar, verzet. Er is nu een beslissing op het bezwaar en deze viel    
  niet in het voordeel van GEM Crailo uit. Nu wordt het juridisch. Er is nog wel sprake van een    

mogelijkheid tot bemiddeling, komt hier niets uit dan kunnen we niet wachten op de uitslag van 
een procedure. Dit kost tijd en dit kunnen we ons niet permitteren.  
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De drie gemeenten (Gooisemeren, Hilversum en Laren) hebben het besluit genomen om de 
werkzaamheden (vervuild grond afvoeren met elektrische vrachtwagens) uit te laten voeren en dit 
in de procedure mee te nemen.  

2) Hoogspanningsstation Hilversum en wijde omgeving; in opdracht van TenneT (Landelijke  
netbeheer) kijkt het bureau Sweco naar een locatie voor een hoogspanningsstation in Hilversum en 
wijde omgeving. We volgen dit goed. In kaartje met het zoekgebied staat dat Sweco ook geacht 
wordt te kijken naar het natuurgebied, met status natuurnetwerk Nederland, op grondgebied van 
Laren. Laren hecht veel waarde aan natuur. 

6. Stand van zaken Omgevingswet 
Geen mededelingen. 

7. Stand van zaken vluchtelingenopvang 
De heer Vos vraagt naar de bestemming van de vergoeding.  
Beantwoording wethouder Rood:  
Er is geen andere bestemming dan opvang en asiel voor deze reserves en we zijn ook niet in de positie 
om dit voor iets anders te bestemmen.   

8. Rondvraag 
- de heer Wichers Schreurs over: 

1)   ruimte nestkasten vogels en vleermuizen: wat vindt de wethouder hiervan en wat denkt de 
wethouder hiermee te doen? 
 Beantwoording wethouder Rood:  
Juridisch is dit een moeilijk verhaal. Er wordt van ons verwacht dat wij ons aan de regels 
die op papier staan. 

- De heer Vos over: 
     1)  Wintervillage; in hoeverre is er in de vergunningverlening/aanvraag met extra aggregaten  

 op diesel rekening gehouden en in hoeverre is het in strijd met de afspraken tot  
provinciale eisen, fijnstof en stikstof, die gemaakt zijn? 
Beantwoording wethouder Rood:  
Merendeel van de stroomvoorziening wordt geleverd door de gemeente. Dit betreft 
groene stroom. Voor de horeca staat er een diesel aggregaat. Er is rekening gehouden met 
extra aggregaten die op diesel draaien. 
Toezegging wethouder Rood: 
Er wordt op korte termijn uitgezocht of er in de vergunningverlening nadere eisen zijn 
gesteld aan de herkomst van de brandstof. 

- Mevrouw Krapels over: 
  1)  Schriftelijke vragen wijziging bestemming panden Nieuweweg; hier is nog geen  

antwoord op gekomen. 
Mededeling voorzitter: 
Toezeggingen/schriftelijke vragen komen in het presidium terug.     

- Mevrouw Van Oort over: 
  1)  vragen inwoners m.b.t. glasvezel; er zitten behoorlijke kuilen in de weg veroorzaakt door  

de aanleg, kan hier iets aan gedaan worden? 
Naar aanleiding van vraagt de heer Westendorp hoe het met de toezicht zit en 
gefinancierd wordt. 
Beantwoording wethouder Rood: 
 We weten wie welk stuk straat open maakt en dus niet goed heeft teruggelegd. We 
kunnen de partijen verplichten dit netjes en goed terug te leggen en eventueel de kosten 
verhalen. Het is belangrijk dat inwoners dit melden. Dan kan er ook actie op worden 
genomen. De acties worden wel opgespaard en niet meteen de volgende dag uitgevoerd. 
Mededeling voorzitter:  
Dit onderwerp wordt meegenomen naar het aankomende presidium.  
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9. Sluiting 

20:56 uur 
 
Vastgesteld in de commissievergadering 15 januari 2025. 
 
Voorzitter, Commissiegriffier, 

De vergadering is per agendapunt te beluisteren via de raadsinformatiesite van gemeente Laren. Het 
besprokene is terug te lezen in het aangekoppelde audiotranscript. 

https://laren.raadsinformatie.nl/
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